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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 21.10.2024, orele 16.00, în cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna octombrie 2024, convocată de către Primarul Comunei 

prin dispozitia nr. 359 din 15.10.2024 
Nr. 13385 din 21.10.2024 

 
Lucrările ședintei se desfasoara la sediul Primăriei Săbăoani. 

 La sedință sunt prezenți fizic toți consilierii, cu exceptia consilierilor Bișoc Elvira, Ciobanu 
Cecilia, Imbrișcă Andreea și a dlui Ursache Gheorghe, care participă online. La ședintă mai participă 
doamna secretar general, Robu Maricica. 
 Dl presedinte deschide lucrările ședinței și îi consultă pe dnii consilieri prezenti în ceea ce 
priveste aprobarea ordinii de zi, împreună cu procesul verbal al sedintei Consiliului local din data de 
11.10.2024, care sunt aprobate de toți consilierii prezenți. Dl Cobzaru Eugen dorește să se menționeze 
în procesul verbal motivul pentru care s-a abținut la proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi, motivul 
fiind absența primarului în cadrul sedintelor de Consiliul local. 
 Dl Cobzaru Eugen o întreabă pe dna secretară de ce nu este prezent dl primar la ședință. 

În continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului comunei Săbăoani să voteze în AGA ADI 
”AQUA NEAMȚ” Proiectul de hotărâre referitor la Modificarea Contractului de Delegare a 
Gestiunii Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare nr. 28/2009”. Comisiile prezintă 
rapoartele. Au loc discuții. Dl Cobzaru Eugen îl întreabă pe dl președinte de motivul retragerii mun. 
Roman din ADI Aqua Neamț. Dl președinte îi răspunde dlui Cobzaru ca a fost o hotărare luata de 
Consiliul Local Roman, cetătenii fiind nemultumiti de furnizarea apei potabile. Totodată, dorește să 
știe cât e prețul la mc de apă. Dl președinte spune că prețul este mai mare acum la ApaVital. Nemaifiind 
discuții, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenți, 
cu excepția dlui Țurcanu Lucian care se abține. 

În continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unui autobuz școlar necesar pentru transportul elevilor Liceului 
Teoretic ”Vasile Alecsandri” Săbăoani”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl Cobzaru Eugen întreabă 
cât a costat microbuzul școlar vechi. Dl președinte răspunde că aproximativ 25.000 sau 26.000 euro. 
Dl Cobzaru Eugen dorește să știe ce model de autobuz se va achiziționa iar dl Țurcanu Lucian ii 
raspunde că intentionează să achizitioneze un autocar scolar marca Otokar. Dl Cobzaru Eugen este 
nemulțumit ca dl primar nu este prezent pentru a oferi informații suplimentare și propune amânarea 
acestui proiect de hotărâre. Dl președinte supune la vot amendamentul dlui Cobzaru care este aprobat 
de dl Cobzaru Eugen si dl Vasile Mihai iar restul consilierilor prezenți se abțin. Nemaifiind discuții dl 



președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenți, cu excepția 
dlor Cobzaru Eugen si Vasile Mihai care se abțin. 

În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contului de executie al bugetului local al Comunei Săbăoani, pentru trimestrul III al 
anului 2024”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl Cobzaru mentioneaza ca la acest punct este aceeași 
problema, considera ca dna contabila si dl primar lipsesc pentru a explica semnificația termenilor si a 
capitolelor. Dl Cobzaru Eugen afirmă ca nu va fi liniste in viitorul Consiliu local daca dl primar sau 
dna contabilă nu vor fi prezenti în cadrul sedintelor Consiliului local. Nemaifiind discuții dl președinte 
supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenți. 

În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
acordarea unor facilități fiscale urmare achitării până la data de 25.11.2024 a abligațiilor restante 
la data de 31.08.2024”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl Cobzaru Eugen doreste mai multe informații 
cu privire la acest proiect. Dl Mărtișcă Lucian oferă informații suplimentare privind prevederile OG 
107/2024. Nemaifiind discuții dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de 
toti consilierii prezenți. 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiție:,,Amenajare curte 
interioară corp B Liceul  Teoretic ”Vasile Alecsandri”. Comisiile prezintă rapoartele. Au loc 
discuții. Dl Cobzaru Eugen afirmă ca valoare initiala a proiectului a fost de 630.000 iar acum dl primar 
propune 800.000 lei pentru acest proiect. Dl Cobzaru menționează că potrivit raportului de specialitate 
se dorește amenjarea unei parcari pe str. Orizontului, plantarea unor pomi si montarea unor capace de 
canalizare iar pentru realizarea acestora consideră ca dl primar ar trebui sa vină cu un alt proiect pentru 
ca nu are nici o legatura cu proiectul initial.  Dl viceprimar Țurcanu Lucian explică că s-au achizitionat 
două capace de canalizare care s-au montat deja. Nemaifiind discuții dl președinte supune la vot 
proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenți, cu excepția dlui Cobzaru Eugen și 
a dlui Vasile Mihai care se abțin. 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
rectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2024”.  Comisiile prezintă rapoartele.  Dl 
președinte oferă detalii despre acest proiect de hotărâre. Nemaifiind discuții dl președinte supune la 
vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenți. 

Dupa aceasta, dl presedinte îi contactează telefonic pe consilierii care au participat online, prin 
accesarea modulului speaker iar în urma acestei consultări consemnează voturile acestora, dupa cum 
urmeaza: 

1. Dna Bișoc Elvira este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă și proiectele de 
hotărâre de pe ordinea de zi. 

2. Dna Ciobanu Cecilia este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă și proiectele de 
hotărâre de pe ordinea de zi. 

3. Dna Imbrișcă Andreea este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă și proiectele 
de hotărâre de pe ordinea de zi. 

4. Dl Ursache Gheorghe este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă și proiectele 
de hotărâre de pe ordinea de zi. 

Nemaifiind discuții dl președinte declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care am 
încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de sedintă pe luna 
octombrie 2024. 

 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

               Robu Maricica                    Consilier, 
               Antoci Iosif 


